

LCS Room Activity/ Deluxe Camp voucher values can be used

住宿房間/南非營屋活動代用券可使用活動包括如下:

Weekend(Sat-Sun & PH and PH eve): 假日(星期六、日, 公眾假期及前夕)

Season 季節	Kayak/ Bodyboard/ Skimboard 獨木舟、人體衝浪板及淺水衝  浪板	Beginner Windsurfer, SUP & Beginner Surfboard 初級滑浪風帆、軟身滑浪板及直立式滑浪板 	Intermediate/ Advanced Windsurfer, Surfboard & Monster SUP 中級、高級滑浪風帆、滑浪板及大型直立式滑浪板 
Nov-Feb 十一月至二月	FREE免費	FREE 免費	FREE 免費
Mar- May, Sep-Oct 三月至五月及九月至十月		Each tent/ Room: Any one of choose 1 out of 3 can use 2 hourS FOR FREE, after that 30% off discount 每營屋/房間可選擇以上其中一種 免費使用 2 小時, 其後百分之三十可於活動代用券中扣除	百分之三十可於活動代用券中扣除 30% of the rental can be deducted from the voucher(s)
June-Aug 六月至八月		Each tent/ Room: Any one of choose 1 out of 3 can use 2 hourS FOR FREE, after that 30% off discount 每營屋/房間可選擇以上其中一種 免費使用 2 小時, 其後百分之三十可於活動代用券中扣除	百分之二十可於活動代用券中扣除 20% of the rental can be deducted from the voucher(s)



The full value of the voucher can be consumed on all rentals of kayaks, bodyboards & skimboard

Discount off rental of other non-motorized seasports equipment (ie. windsurfer, SUP and surfboard) 1 night accommodation at LCS for FREE

The voucher is non-refundable.

The dates of use have to be specified upon purchase.

Guests have to initiate the voucher upon checking in at LCS' reception counter, otherwise normal rates will apply for all seasports activities.

The voucher is valid for the date specified and the following day.

Once the voucher is purchased, administrative charge will apply for change of dates of use.

Once the voucher is initiated, it cannot be transferred, deferred, refunded and/or sold to other persons under any circumstances.

Waiting for certain seasports activities during peak seasons may require and is subject to availability.

The weekday rates apply from Monday to Thursday; while the weekend rates apply on Fridays, Saturdays, Sundays, public holiday eves and Chinese New Year.

All extra amount consumed should be settled by cash.

In case of dispute, Long Coast Seasports (LCS) reserves the rights for its final decision.

代用券之所有價值均可全數使用於下列由浪高長岸提供之非機動活動設施：獨木舟、人體衝浪板及淺水衝浪板

租賃浪高長岸其他非機動活動設施（包括滑浪風帆、滑浪板及直立式滑浪板等）均可享有折扣優惠

於浪高長岸免費享用一晚住宿

此代用券不可退款

此代用券之使用日期需於購買時預先指定

客人需於浪高長岸服務台確定啟動代用券，否則所有消費將以正常收費計算

此代用券可於指定日期及其翌日使用

如於購買此代用券後需改期，須另付行政費用

此代用券一經使用，將不可以任何理由轉讓、延期、退款及 / 或轉售予其他人士

於繁忙時間某些水上活動可能需要等候，敬請留意。

平日收費適用於星期日至星期四，週末收費適用於星期五、六、公眾假期前夕及農曆新年（年初一、二、三）

所有其他消費需以現金繳付

如有任何爭議，浪高長岸保留最終決定權

Other Facilities 其他設施	Nov-Feb 十一月至二月	Mar-May , Sep- Oct 三月至五月及九月至十月	June-Aug 六月至八月
Locker & Shower, Life Jacket, Volleyball、beach toys 貯物、沖身、 救生衣、排球、沙灘玩具	FREE 免費	FREE 免費	FREE 免費
umbrella, deck chair, Bucket, mussel rake 蜆扒/桶、太陽傘 沙灘躺椅		50% off discount 半價	50% off discount 半價